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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kíván a kormány gátat szabni a negyedik 
hullámnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A legfrissebb adatok szerint, az elmúlt 24 órában 8434 új fertőzöttet azonosítottak, ez az adat még a 
harmadik hullámban is kiemelkedő lett volna. Jelenleg 463 ember szorul lélegeztetőgépes kezelésre.
A kormány által szervezett oltási kampányt sem nevezhetjük sikertörténetnek. Mostanra eljutottunk 
oda, hogy az EU-ban hátulról a 10. helyezést értük el. Jelenleg a lakosság nagyjából 60% tekinthető
teljesen oltottnak. Több millió magyar embert képtelenek voltak meggyőzni arról, hogy oltakozni 
kell. Önök már csak látszat kontakt kutatást végeznek, olyan, mintha nem is lenne. Így szabadjára 
engedve a vírus terjedését. Ezzel azt érték el, hogy a világon nálunk a legmagasabb a vírus 
reprodukciós rátája.

Az iskolákból kiesett tanulók nem minden esetben tudnak online részt venni az oktatásban.

A járvány kezdete óta ötezer daganatos megbetegedést nem diagnosztizált az egészségügy, ez azt 
jelenti, hogy a daganatos betegek 15-20% kezelés nélkül maradt.
 Eközben mai hír, hogy az Országos Kórházi Főigazgatóság elrendelte a halasztható műtétek 
elvégzését.
  

Az Ön államtitkára legutóbbi kérdésemre érdemi választ nem adott.

A fenti tények alapján kérem válaszoljon személyeskedés nélkül arra az egyszerű kérdésre, hogy 
hogyan kíván a kormány gátat szabni a negyedik hullámnak?

Hogyan kívánják segíteni az online oktatásba szorult hallgatókat?



 
Hogyan tervezi a kormány pótolni az elmaradt műtéteket és elmaradt egészségügyi vizsgálatokat?

Ekkora a baj, hogy ilyen rövid határidőkkel kell kiüríteni minden ötödik ágyat?

Mikor veszik végre komolyan a védekezést a negyedik hullám ellen?
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